
8. TEMATSKA SJEDNICA NADZORNOG ODBORA 

HNK HAJDUK Š.D.D. 

25. VELJAČE 2012. U 10.00 SATI 
(održana na Poljudu u kino dvorani) 

                                                

                                                   Z a p i s n i k   
 

Utvrđuje se da su sjednici Nadzornog odbora nazočni sljedeći članovi: Josip Paladino, 

predsjednik, Branka Ramljak, Vjekoslav Hrabar, Nikola Koceić Bilan, Ljubo Pavasović 

Visković i Jako Andabak. 

 

Izočni članovi Nadzornog odbora: Ante Majić i Petroslav Sapunar, zbog poslovnih 

obveza opravdano odsutni, te Šime Luketin 

 

Utvrđuje se da je na sjednici Nadzornog odbora nazočan Hrvoje Maleš, predsjednik 

uprave, Laura Visković, voditeljica Odjela za odnose s javnošću HNK Hajduk, Tonći 

Jelavić iz Odjela za člansvo HNK Hajduk, te Vinko Radovani koji vodi zapisnik sjednice. 
 

Na 8. tematskoj sjednici Nadzornog odbora nazočno je dvadeset predstavnika Društva 

prijatelja Hajduka, te dva predstavnika udruge Naš Hajduk, popis nazočnih predstavnika  

nalazi se u privitku ovog zapisnika, Predstavnici KN Torcida ispričali su svoj nedolazak 

obvezama oko organizacije navijača za popodnevnu utakmicu između HNK Hajduk i NK 

Istra 1961.      

 
Josip Paladino predlaže sljedeći dnevni red: 

 

Odnos i poboljšanje suradnje između HNK Hajduk i udruga navijača Hajduka 

 

prelazi se na točku dnevnog reda 

 

Josip Paladino objašnjava nazočnima razloge današnjeg sastanka, tematske sjednice 

Nadzornog odbora, te ističe kako svi imamo istu crtu i razloge zašto smo tu na današnjoj 

sjednici, sastanku, to je naravno ljubav prema Hajduku i želja da naši međusobni odnosi 

budu transparentni da navijači budu informirani o svim događanjima u klubu i da postoji 

međusobna suradnja i razumijevanje.  

 

Paladino ističe kako je Nadzorni odbor odmah počeo s jednim “faulom”, naime g. 

Luketin je zamrznuo svoje članstvo u Nadzornom odboru iz poznatih razloga. U početku 

rada pokušali smo saznati strukturu kadrova u klubu, kako ljudi u radnoj zajednici tako i 

same struke, te ostale vidove poslovanja. Utvrdili smo da je potrebna jedna dubinska 

revizija, izabrali revizorsku kuću, te zatražili dubinsku reviziju od preoblikovanja iz 

udruge u š.d.d. pa do danas. Morali smo ući dublje u analitiku i izraditi svrhovitost 

trošenja novca, dakle da li ono što trošimo je relevantno za ono što dobijamo. U 

preoblikovanju je postojao dobar duh, želja za konsolidacijom kluba, danas sigurno 

poslujemo s minusom, zato je trebalo utvrditi gdje novac odlazi, kako ne bi opet ponovili 

greške, odnosno da novac ne odlazi tamo gdje ne treba, zaključuje Paladino. 
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Paladino ističe kako će Nadzorni odbor javno prezentirati brojke, nalaz revizije, kada 

revizija bude gotova, očekujemo da će rezulatati revizije biti gotovi do 31.03.2012.g., te 

ukazuje nazočnim predstavnicima udruga da brojke koje se iznose u javnost putem 

medija nisu vjerodostojne i predstavljaju čisto nagađanje.  

 

Paladino ističe kako klub novaca nema i to je činjenica, kreditne obveze ispunjavamo, te 

se zahvaljujemo i našem članu g. Jaki Andabak na pozajmici, posudbi, kako bi mogli 

isplatiti plaće igračima, sada imamo problem kako do ljetnog prijelaznog roka preživjeti. 

 

Paladino ističe kako je Hajduk narastao u kadrovskom smislu, tu imamo realan problem, 

mjesta za toliko ljudi nema, zapošljavano je previše ljudi i to treba rezati, trebamo 

smanjiti broj zaposlenih i troškove poslovanja za 30%. Proces smanjenja troškova i 

kadrova je proces koji traje, počeli smo od uprave i sveli upravu na jednog člana, također 

dali smo prijedlog upravi da poduzima određene korake u smislu smanjenja troškova, s 

tim procesom smo krenuli i to se događa onom dinamikom i na način kako to propisuju 

zakoni i uskoro bi trebali dostići ranije navedene brojke. 

 

Hrabrost i viziju imamo za ovo sve postići i realizirati, ističe Paladino, te dodaje 

Nadzorni odbor se ne mješa u struku, niti u to želi zadirati, Nižetić je v.d. sportskog 

direktora, Balakov je pozvan na razgovor, dao je svoju viziju, upoznat je sa financijskom 

situacijom, odnosno sa činjenicom da se moramo orijentirati na ono što imamo. Hajduk 

se mora okrenuti svom bazenu, regiji prilikom izbora igrača, a povremeno posegnuti za 

onim što nam treba, kao što je to uostalom rađeno kroz povijest, npr. Holcer, Vukas, 

Kranjčar i dr. Mi se moramo činjenično orijentirati na vlastitu proizvodnju igrača, dakle 

osnažiti omladinski pogon, marketinški prostor (geografski) je mali i teško je na tom 

malom prostoru pronaći onoliko novca koji je potreban za servisiranje obveza kluba. 

Dugoročno, svakako, ističe Paladino, marketing treba porasti, prodaja brenda je izuzetno 

važna, prihod od ulaznica je limitiran, ali na svim tim poljima moramo postići maksimum 

i tako popunjavati proračun, a svakako dijelom i od prodaje igrača.  

 

Paladino ističe kako je treneru jasno rečeno da on treba stvoriti momčad i prepoznatljivu 

igru, to je primarno, agresivnost, tečnost, napadačka igra i sl. sve ono što je Hajduka 

krasilo kroz povijest, to je zahtjev Nadzornog odbora prema treneru, to nije lako mi smo 

toga svjesni, ali na tome treba raditi. Realno mi u ovoj godini ne možemo osvojiti trofej, 

ali treba raditi na postepenom uvođenju mladih igrača i težiti ka onom što je maloprije 

istaknuto. Trener je upozorio na problem svlačionice i na ne ispaltu plaća što stvara 

određeno nezadovoljstvo među igračima, zaključuje Paladino. 

 

Nadzorni odbor od Vas ne traži ništa, velika nam je stvar da nas razumijete, da ste 

informirani o svemu što se događa u klubu i da zajednički navijamo, morate razumjeti da 

je svlačionica mlada, stoga tražimo da ih podržite i da im damo šansu. Mi smo Hajduk i 

to svi trebaju poštivati, neću dopustiti da niti jedan igrač ili igrač putem svog menađera, 

skrbnika ili roditelja postavlja prema klubu nerealne, ucjenjivačke zahtjeve ili uvjete, iz 

tog razloga nisam odobrio ugovor s igračem Marinom Tomasov, zaključuje Paladino. 
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Nikola Koceić Bilan ističe kako postoje određene stvari u odnosu kluba i navijača koje se 

mogu odraditi odmah, dodaje kako su navijači jedini kotačić koji u klubu funkcionira 

bezprijekorno, radi navijača smo još uvijek veliki klub. Imamo tri velike udruge Torcida 

(danas su se ispričali), Naš Hajduk i Društva prijatelja Hajduka, sve tri udruge su na svoj 

način zaslužne za brojnost navijača Hajduka i prepoznatljivost Hajduka, svaka naravno 

na svome polju, zaključuje Koceić. 

 

Koceić ističe kako je osnovna strategija u odnosu kluba i navijača vraćanje statusa člana 

kluba (Hajduka). Svi trebaju imati jednaka prava i obveze prema klubu, dakle svi benefiti 

su isti za sve. Iskaznica je legitimitet (statusa člana) ona je s prednje strane izgleda isto, a 

na poleđini su svi podatci koji ujedno govore kojoj udruzi pripada vlasnik iskaznice. Web 

stranica Hajduka će jednako zastupati sve udruge navijača, Naš Hajduk to već koristi, a 

radimo i na poveznici sa Društvima prijatelja Hajduka. 

 

Nikola Koceić dodaje kako se u klubu planira odjel za članstvo premjestiti u prostorije 

današnjeg Fan Shopa Hajduka u kojem prostoru planiramo i suvenirnicu, to treba postati 

jedan reprezantativan prostor u kojem će se ugodno osjećati svaki član Hajduka. Radi se i 

na bazi podataka svih ljudi, članova koji su na bilo koji način uključeni u Hajduk, na 

tome nam pomažu studenti PMF-a i na tome im puno zahvaljujem... 

 

 

_____________________ 

 

 

 

Sjednica Nadzornog odbora završena je u 13,00 sati. 

 

 

Popis predstavnika Društva prijatelja Hajduka (DPH) i Našeg Hajduka nazočnih na 

tematskoj sjednici Nadzornog odbora održanoj 25. veljače 2012.g. u Splitu: 

 

 

 

DPH 

------------ 

Slano                          Ivo Radić 

Ston                            Antonio Šatara 

Metković                    Jozo Mijoč 

Makarska                    Nediljko Lalić 

Brač                           Goran Tenžera 

Primošten                   Jerko Huljev 

Šibenik                       Stipe Plenča 

Tribunj                       Zdravko Babun 

Zagreb                        Mate Maleš 

Virovitica                   Zvonimir Blažević 

Orahovica                   Tonino Rađenović 
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Osijek                         Martin Artuković 

Đakovo                       Nedjeljko Ćorić 

Feričanci                    Alen Dado 

Kupres                       Ivica Turalija 

Drinovci-Grude         Danijel Glavaš 

Mostar                       Igor Glibić 

Vinišće                      Ivica Pavić 

Rijeka                        Igor Sušić 

Split                           Tonći Jelavić 

 

 

 

Naš Hajduk 

--------------- 

Bojan Islamović 

Josip Tadinac 

 


